

Upcoming Events

Jan25
Student Re-
registration begins

Feb 5th
Sports Day

Feb 11th
HS Young Author's
Day Activity

Feb 12th
National Day
Celebration



المدرسة الكندية ثنائية اللغة
Canadian Bilingual School

Bringing Talent to Life إيمان الموهبة في الحياة

This Month at CBS

Bringing Talent to Life

VOL 6– February 2026
High School



Dear Students and families of CBS,

As we welcome the month of February, I would like to extend my warmest congratulations to you and your families on the coming of the **holy month of Ramadan**. May this blessed time bring peace, reflection, and spiritual growth to all. Please note that student school hours during the holy month will be from **9:00 a.m. to 1:30 p.m.**



February is also a very special month for our beloved Kuwait as we celebrate **National Day and Liberation Day**. On this occasion, I would like to wish everyone safety, prosperity, and continued peace for our country and for all who live here—citizens and expatriates alike.

Now that we have already begun the **second semester**, I encourage each of you to work harder, stay focused, and put your best effort into your learning. Remember, your teachers are always here to support you. Do not hesitate to ask questions or seek help whenever needed. If you require additional guidance, please connect with your subject teachers or your homeroom teacher.

We are also excited as our school Houses prepare for the upcoming **Sports Day on February 5th!** All four houses - **Aqua, Phoenix, Terra, and Thunderbird** - are ready to showcase their teamwork, energy, and skills. We look forward to a day filled with enthusiasm, sportsmanship, and school spirit.



As we move forward this semester, I would like to remind you of the importance of **regular attendance and punctuality**. Arriving on time and attending school consistently plays a major role in your success.

Finally, I would like to thank our parents for their continuous support and partnership in helping our students thrive.

Wishing you all a wonderful February and a very successful semester ahead.

Monthly Character Trait (INITIATIVE)



During the month of February, our students will be working on many projects and will lead different initiatives.

They will discuss the meaning of initiative, how to lead an initiative taking inconsideration cost, value, risk, risk mitigation and the final target.

Students along with their teachers will find out about initiative from both global and Islamic perspectives and will look at it from theory to application, looking into examples of initiatives lead by youth.

Upcoming Events

Graish
One day before
Ramadan

Feb 20th
University Fair
G11-12

Feb 25th– 27th
National Day
Holidays



المدرسة الكندية ثنائية اللغة
Canadian Bilingual School

Bringing Talent to Life إيمان الموهبة في الحياة

This Month at CBS

Bringing Talent to Life

VOL 6– February 2026
High School

HS University applications

As university applications started , this is the time when seniors are the busiest during the year as they get ready for their exams and they handle the university applications.

Our guidance counselor, Ms. Lama J. is the one who plans for those applications with the students. She will follow up with each and every student on the application requirements (transcript, letter of motivation, CV, etc.,)

I wish our seniors the best of luck in their admissions and that all of them will be enrolled in their desired universities.



National Day Celebrations

This year, celebrations will be in full gear! The national day committee started planning since December for this event.

Students and staff are ready to celebrate by studying about Kuwait history throughout present and prepare for the future. Students of HS are looking into Kuwait vision 2035 to prepare for the future possible needs and professions.

School Fees:

This is a kind reminder for parents who have to pay their 1st (over due) and 2nd installments (due now).

Registration is OPEN:

IT's the time to re-register your children at CBS for the academic year 2026-2027 as registration opens in February for our students and their siblings.

Make sure to reserve your child a seat as **seats are limited** and we would like to avoid the situation where our students miss their seats because of being late in re-registration.



Sincerely,

Ms. Gihan Hassan

High School Principal

الأحداث القادمة



المدرسة الكندية ثنائية اللغة
Canadian Bilingual School

Bringing Talent to Life إيمان الموهبة في الحياة

This Month at CBS

Bringing Talent to Life

العدد ٦ - فبراير ٢٠٢٦
المرحلة الثانوية

٢٥ يناير
بدء إعادة تسجيل الطلاب

5 فبراير
اليوم الرياضي

11 فبراير
نشاط يوم المؤلف الشاب
للمرحلة الثانوية

12 فبراير
احتفال اليوم الوطني



أعزائي الطلبة وأولياء الأمور في مدرسة CBS،

مع استقبالننا لشهر فبراير، يسرّني أن أتقدم إليكم وإلى عائلاتكم بأصدق التهاني والتبريكات بمناسبة قرب حلول شهر رمضان المبارك، ساتلين المولى عزّ وجلّ أن يكون هذا الشهر الفضيل عامراً بالسلام والطمأنينة، وفرصة للتأمل وتعزيز القيم الإسلامية.

ونودّ التنويه إلى أن أوقات الدوام المدرسي للطلاب خلال الشهر الفضيل ستكون من الساعة 9:00 صباحاً وحتى 1:30 ظهراً.



ويُعد شهر فبراير أيضاً شهراً مميزاً لوطننا الغالي الكويت، حيث نحتفل فيه بالعيد الوطني وعيد التحرير. وبهذه المناسبة، نتمنى للجميع دوام الأمن والازدهار والسلام لبلدنا الحبيب ولكل من يعيش على أرضه، من مواطنين ومقيمين على حدٍ سواء.

ومع انطلاق الفصل الدراسي الثاني، أود أن أشجع أبنائنا الطلبة على بذل المزيد من الجهد، والمحافظة على التركيز، وتقديم أفضل ما لديهم في مسيرتهم التعليمية. وتذكروا دائماً أن معلمكم موجودون لدعمكم ومساندتكم، فلا تترددوا في طرح الأسئلة أو طلب المساعدة عند الحاجة. كما يمكنكم التواصل مع معلمي المواد أو معلم الصف للحصول على أي دعم إضافي.



كما يسعدنا أن نستعد لفعالية اليوم الرياضي المرتقبة في 5 فبراير، حيث تستعد مجموعات المدرسة الأربعة — Aqua وPhoenix وTerra وThunderbird لإبراز روح الفريق الواحد، والحماس، والمهارات الرياضية. ونتطلع إلى يوم مليء بالحيوية، والروح الرياضية، والانتماء المدرسي.

ومع تقدمنا في هذا الفصل الدراسي، نودّ التأكيد على أهمية الالتزام بالحضور المنتظم والانضباط في المواعيد، حيث إن المواظبة والالتزام بالحضور في الوقت المحدد يلعبان دوراً أساسياً في تحقيق النجاح الأكاديمي.

وفي الختام، أتقدم بخالص الشكر والتقدير لأولياء الأمور على دعمهم المستمر وتعاونهم البناء في مساعدة أبنائنا الطلبة على التميز والنجاح.

متمنين لكم شهر فبراير مليئاً بالخير، وفصلاً دراسياً ناجحاً ومثمراً للجميع.

سمة الشخصية الشهرية (المبادرة)

خلال شهر فبراير، سيعمل طلابنا على العديد من المشاريع، كما سيقودون مبادرات متنوعة تهدف إلى تنمية روح المسؤولية والمشاركة الفاعلة. وسيتناول الطلاب مفهوم المبادرة، وكيفية قيادتها مع مراعاة عناصر التكلفة والقيمة والمخاطر، وسبل الحد من تلك المخاطر، وصولاً إلى تحقيق الهدف المنشود.

وبالتعاون مع معلمهم، سيتعرّف الطلاب على مفهوم المبادرة من منظورين عالمي وإسلامي، حيث سينقلون من الإطار النظري إلى التطبيق العملي، من خلال دراسة نماذج لمبادرات ناجحة قادها شباب، كانت لها آثار إيجابية في مجتمعاتهم.



الأحداث القادمة

Graish

آخر يوم أفطار قبل رمضان

20 فبراير
معرض الجامعات للصفين 11
و 12

25 و 26 فبراير
اجازة اليوم الوطني ويوم
التحرير



المدرسة الكندية ثنائية اللغة
Canadian Bilingual School

Bringing Talent to Life

إمضال الموهبة في الحياة

This Month at CBS

Bringing Talent to Life

العدد ٦ - فبراير ٢٠٢٦
المرحلة الثانوية

طلبات الجامعات للمرحلة الثانوية

مع بدء موسم طلبات الالتحاق بالجامعات، يُعد هذا الوقت من أكثر الفترات ازدحامًا بالنسبة لطلاب الصفوف النهائية، حيث يركزون على امتحاناتهم ويقومون بإعداد طلباتهم الجامعية.

UNIVERSITY
APPLICATION FORM



مستشارة الإرشاد لدينا الأستاذة لمى جرجولي، هي المسؤولة عن تنظيم ومتابعة هذه الطلبات مع الطلاب. وستقوم بمتابعة كل طالب على حدة لضمان استكمال جميع متطلبات التقديم، بما في ذلك (الشهادة الدراسية، رسالة التحفيز، السيرة الذاتية، وغيرها).

أتمنى لطلابنا الأجراء التوفيق في قبولهم الجامعي، وأن يتمكن كل منهم من الالتحاق بالجامعة التي يرغب بها.

احتفالات العيد الوطني

هذا العام، ستكون الاحتفالات هذا العام في أوج نشاطها وحيويتها! فقد بدأت لجنة العيد الوطني التخطيط لهذا الحدث منذ ديسمبر الماضي.

يستعد الطلاب والمعلمون للاحتفال من خلال التعرف على تاريخ الكويت والحاضر، والاستعداد لمستقبل مشرق. كما يدرس طلاب المرحلة الثانوية رؤية الكويت 2035، بهدف فهم الاحتياجات المستقبلية المحتملة والمهن التي قد تتطلبها، والاستعداد للمشاركة الفاعلة في بناء وطنهم.



الرسوم المدرسية

نود أن نذكر أولياء الأمور بتسديد القسط الأول (في حال كان متأخرًا) و تسديد القسط الثاني و هو مُستحق الآن.

التسجيل مفتوح الآن



حان الوقت لإعادة تسجيل أبنائكم في مدرسة CBS للعام الدراسي 2026-2027، حيث يبدأ التسجيل في فبراير لطلابنا وأشقائهم.

Sincerely,

Ms. Gihan Hassan